

GERMAN

VIP - Line

Linfopei

Diese Funktion wird zur Lymph- und Venendrainage eingesetzt, zum Beispiel zur Vorsorge von Schwellungen (Ödemen) und Cellulite sowie zur Vorbehandlung lokaler kosmetischer Probleme, die durch unzureichende Blutzirkulation verursacht werden.

Die Funktion "Linfopei" ermöglicht die Beseitigung von ästhetischen Mängeln sowohl im Lymph- als auch im Venensystem.

Heutzutage ist es eine anerkannte Tatsache, dass der Blutkreislauf im Lymphsystem und seine Störungen die Grundursache für viele ästhetische Mängel und noch schwerwiegendere Pathologien sind.

Die "Linfopei"-Funktion ist für Folgendes bestimmt:

- Drainage des Körpers und des Gesichts zu ästhetischen Zwecken
- Drainage von Hautvenen (ästhetische Zwecke)

ENGLISH

VIP - Line

Linfopei

This function is used for lymphatic and venous drainage, for example for the prevention of swelling (edema) and cellulite, as well as the pretreatment of localized cosmetic problems caused by insufficient blood circulation.

The "Linfopei" function allows for the elimination of aesthetic flaws in both the lymphatic and venous systems.

Nowadays it's become an established fact that the blood circulation in the lymphatic system and its disturbances are the root cause of many aesthetic deficiencies and even more serious pathologies.

The "Linfopei" function is designed for the following:

- drainage of the body and face for aesthetic purposes
- drainage of veins that appear on the skin (aesthetic purposes)